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Zápisnica z 9. zasadania MsZ v Krompachoch, 

konaného dňa 23.08.2023 

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Krompachoch. 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny. 

 

Dárius Dubiňák, primátor mesta otvoril a viedol 9. zasadanie Mestského zastupiteľstva 

v Krompachoch.          13.07 hod. 

 

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 9 poslancov MsZ.  

Ospravedlnili sa poslanci MsZ: Matúš STANA  

V miestnosti nebol: p.p. Hojstrič, p.p. Hlaváč 

 

Primátor mesta sa ospravedlnil, že o 15.00 hod. bude musieť z rokovania odísť a rokovanie 

bude viesť p. zástupca. 

 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu zasadania MsZ  

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie  

5. Majetkové návrhy 

6. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3 rozpočtovými opatreniami 

7. Návrh úpravy rozpočtov MŠ Hlavná a CVČ Prima  

8. Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu k 30.06.2023 

9. Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR: Zelená 

infraštruktúra v mestách a obciach KA-020/2023/1110 

10. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky mesta Krompachy 

11. Správa o hospodárení škôl a školských zariadení k 30.06.2023 

12. Správa o výsledkoch hospodárenia spoločností s majetkovou účasťou mesta 

Krompachy za rok 2022 

13. Návrhy na udelenie ocenení pri príležitosti Dni mesta Krompachy 2023 

14. Výročná správa Detskej nadácie mesta Krompachy za rok 2022 

15.  Interpelácie poslancov MsZ 

16.  Rôzne 

17. Diskusia 

18. Záver 

 

2. Schválenie programu zasadania MsZ      13.08 hod.

     

Primátor mesta predložil návrh programu.      

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 
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Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.1 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) program 9. MsZ. 

 

Primátor mesta doplnil do bodu programu Majetkové návrhy podbod 5.13 Zámer prenájmu 

nehnuteľného majetku pre Súkromnú spojenú školu EDURAM. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zmenu programu. 

 

 

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice    13.08 hod. 

Primátor mesta určil za zapisovateľku Luciu Salokovú a za overovateľov zápisnice poslancov 

Tomáša GULU a Radovana ĎORKA. 

 

4. Voľba návrhovej komisie       13.09 hod. 

Primátor mesta predložil návrh na členov návrhovej komisie v zložení poslancov MsZ: Igor 

JENDRUCH, Oľga DZIMKOVÁ, Iveta RUŠINOVÁ. 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/A.1 viď pripojené k zápisnici (volí) členov návrhovej komisie. 

 

 

5. Majetkové návrhy         13.12 hod. 

 

5.1 Oznámenie o výsledku vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže na predaj 

nehnuteľného majetku mesta Krompachy (pozemky na ul. SNP) 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 
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Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.1 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) výsledok 

obchodnej verejnej súťaže 

 

 

5.2 Predaj pozemku pod garážou na ul. Banícka štvrť v Krompachoch  Ondrejovi 

Bognárovi, bytom Lorencova ulica 1, 053 42 Krompachy 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Zahuranec – komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany prírody 

odporúča predaj pozemku. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.3 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.4 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) predaj pozemku 

 

 

5.3 Schválenie zámeru predaja pozemkov na ulici SNP v Krompachoch 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Zahuranec – komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany prírody 

odporúča predaj pozemku. 
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Hlasovanie: 

Prítomných  9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.5 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

Hlasovanie: 

Prítomných  9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.6 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer. 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.7 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) spôsob predaja formou 

VOS. 

 

p.p. Hlaváč prišiel do miestnosti       13.21 hod. 

 

5.4 Zámer prenájmu časti pozemkov na ulici Banícka štvrť v Krompachoch a súhlas 

s umiestnením stavby stanice záchrannej zdravotnej služby 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – čo je záchranná zdravotná služba? Tento pozemok je v nájme spoločnosti 

AGEL. 

Primátor mesta – je to projekt z plánu obnovy. Znamená to, aby bola zdravotná záchranná 

služba dostupnejšia pre ľudí. Bolo to konzultované aj s riaditeľom nemocnice. 

p.p. Rušinová – chýba mi v materiáloch dočasná prebytočnosť a je súčasťou zmluvy. 

Primátor mesta – daný pozemok nie je využívaný spoločnosťou AGEL. Môže sa to odobrať 

od AGEL-u a prenajať sa. 

 

p.p. Hojstrič prišiel do miestnosti       13.25 hod. 
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p.p. Rušinová – tam musí vzniknúť iný pozemok a chýba geometrický plán, tento pozemok sa 

mal odčleniť od celého pozemku. Treba urobiť geometrický plán. 

Primátor mesta – prerobíme materiál a následne ho predložíme na rokovanie. 

p.p. Zahuranec – budúca stavba je plánovaná tam, kde je kanalizačný zberač. Treba to 

preveriť. 

Primátor mesta – preveruje sa. 

 

 

Primátor mesta stiahol bod programu. 

 

 

 

5.5 Zámer zámeny pozemkov v k.ú. Krompachy medzi Mestom Krompachy ako 

zamieňajúcim č. 1 a spoločnosťou HERON TRADING s.r.o. , so sídlom Trangusova 

343/11 053 42 Krompachy (IČO: 47112654) ako zamieňajúcim č. 2 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Zahuranec – komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany prírody 

odporúča predaj pozemku. 

p.p. Rušinová – budem proti, lebo by som sa spreneverila a niekoľkokrát som musela 

v minulosti Ing. Smaržíka odmietnuť, pretože pred 17 rokmi požiadal SEZ Krompachy 

o odkúpenie týchto pozemkov, vtedy to MsZ neodsúhlasilo, vložili sa pozemky do akciovej 

spoločnosti a mesto prišlo o tieto pozemky. Pozemky v tom čase stáli 5 000 000 Sk. 

Ja nie som proti tomu, aby sa vysporiadal pozemok na Starej Maši alebo na ulici 29. augusta, 

sú to pozemky na podnikateľskú činnosť. Ja za toto nemôžem hlasovať. Mali by sme niečo 

nechať našim deťom, vnúčatám. 

 

p.p. Rušinová dala poslanecký návrh: navrhujem, aby sa neschvaľovalo všetko naraz, ale po 

jednotlivých parcelách. 

Hlasovanie za poslanecký návrh: všetci prítomní poslanci boli za poslanecký návrh. 

Poslanecký návrh p.p. Rušinovej prešiel. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.8 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť –

parcela registra „C“ KN č. 1327 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 
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Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.9 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť – 

novovytvorená parcela registra „C“ KN č. 1278/5 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Gula, Hojstrič, Ďorko, Štancel, Bagin 

Zdržal sa : 1 – Zahuranec  

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.10 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť –

novovytvorená parcela registra „C“ KN č. 3196/31 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Gula, Hojstrič, Ďorko, Štancel, Bagin 

Zdržal sa : 1 – Zahuranec  

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.11 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť – 

novovytvorená parcela registra „C“ KN č. 3196/33 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Gula, Hojstrič, Ďorko, Štancel, Bagin 

Zdržal sa : 1 – Zahuranec  

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.12 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť –

novovytvorená parcela registra „C“ KN č. 3203/11 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Gula, Hojstrič, Ďorko, Štancel, Bagin 

Zdržal sa : 1 – Zahuranec  

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.13 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť –

parcela registra „C“ KN č. 3203/6 

 

p.p. Rušinová – namietam hlasovanie, pretože p.p. Ďorko by nemal hlasovať v tejto veci, lebo 

je konateľ tejto spoločnosti. 

p.p. Ďorko – ale hlasujeme o prebytočnosti, o tom môžem. 

p.p. Rušinová – týka sa to tvojho návrhu, takže hlasovanie nie je platné, lebo máš záujem o túto 

parcelu. 
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Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta – môže hlasovať, pretože sa hlasuje 

o prebytočnosti. 

Primátor mesta – zatiaľ sme riešili len prebytočnosť a nie zámer zámeny. 

p.p. Rušinová – chcete mi povedať, že lesné pozemky, ktoré aj keď sú zastavané plochy, 

nachádzajú sa na Plejsoch a sú pre mesto prebytočné?  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Hojstrič,  

  Gula, Štancel, Bagin 

Zdržal sa : 1 - Ďorko 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.14 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

–  parcela registra „C“KN č. 1327 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Hojstrič,  

  Gula, Štancel, Bagin 

Zdržal sa : 1 – Ďorko  

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.15 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

– novovytvorená parcela registra „C“KN č. 1278/5 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 8 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Hojstrič, Gula, Štancel, Bagin  

Zdržal sa : 2 – Ďorko, Zahuranec 

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.16 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

Plejsy -  „C“ KN č. 3196/31 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 8 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Hojstrič, Gula, Štancel, Bagin  

Zdržal sa : 2 – Ďorko, Zahuranec 

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.17 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

plejsy „C“ KN č. 3196/33 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 8 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Gula, Štancel, Bagin  

Zdržal sa : 2 – Ďorko, Zahuranec 
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Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.18 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

plejsy „C“KN č. 3203/11 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 8 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Hojstrič, Gula, Štancel, Bagin  

Zdržal sa : 2 – Ďorko, Zahuranec 

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B. viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

plejsy „C“KN č. 3203/6 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 8 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Hojstrič, Gula, Štancel, Bagin  

Zdržal sa : 2 – Ďorko, Zahuranec 

Proti  : 1 – Rušinová  

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.20 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

za pozemky parcela registra „C“ KN č. 1712/1; parcela registra „C“ KN č. 1712/3; parcela registra „C“ 

KN č. 1711/1; parcela registra „C“ KN č. 1711/3; parcela registra „E“ KN č. 90806/21 

 

5.6 Uzatvorenie Dodatku č. 1 k Zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na 

časti pozemkov v k.ú. Krompachy v prospech Podtatranskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p.Rušinová – akým spôsobom budú s vodovodom prechádzať na druhú stranu? 

p.p. Gula – popod Hornád. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.21 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie Dodatku č. 

1 k Zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena zo dňa 21.03.2022. 

 

5.7 Zámer predaja nehnuteľností na Kúpeľnej ulici v Krompachoch – stavba so súp. č. 

2572 a priľahlých pozemkov 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 
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p.p. Zahuranec – komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany prírody 

odporúča predaj pozemku. Neviem, ako to je teraz s návrhom, ale bolo dohodnuté, že tam bude 

licitácia, nie priamy predaj. 

Primátor mesta – bude vyhlásená verejná obchodná súťaž. Kto dá najvyššiu ponuku, ten berie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.22 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť. 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.23 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.24 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) spôsob predaja formou 

VOS. 

 

 

5.8 Zámer predaja časti pozemku na Lesníckej ulici v Krompachoch 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.25 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 
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Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.26 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.27 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) spôsob predaja formou 

VOS 

 

 

5.9 Zámer predaja časti pozemku na Lesníckej ulici v Krompachoch 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.28 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.29 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 
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Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.30 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) spôsob formou 

osobitného zreteľa 

 

 

5.10 Uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech spoločnosti 

Východoslovenská distribučná, a.s. ako oprávneného z vecného bremena 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.31 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie Zmluvy o 

zriadení́ vecného bremena. 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.32 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie Zmluvy o 

zriadení́ vecného bremena parcela registra „E“ KN č. 70192 

 

 

5.11 Uzatvorenie Dodatku č. 1 ku Kúpnej zmluve zo dňa č. 9/2013/KZ zo dňa 18.2.2013 

(Záhradkárska osada Radosť Krompachy) 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Zahuranec, Gula, Ďorko, Štancel, 

  Bagin, Hlaváč, Hojstrič 
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Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.33 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie Dodatku č. 

1 ku Kúpnej zmluve zo dňa č. 9/2013/KZ zo dňa 18.2.2013 

 

 

5.12 Zámer predaja časti pozemku na Banskej ulici v Krompachoch  

 
Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Zahuranec – komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany prírody 

neodporúča predaj. Bolo tam vyjadrenie, že preto to chcú kúpiť, lebo keď raz za čas prídu domov, tak 

nemôžu vojsť s autom do záhrady. Podľa tých fotografií, by tam autá nemali parkovať. Je to zelená 

plocha, na ktorej auto nemá čo stáť a keď nie, tak treba volať MsP alebo štátnu políciu. 

p.p Rušinová – treba rokovať s p. Piegerovou, na Banskej si mnoho rodín upravilo cestu aj so 

zatrávňovacími tvárnicami kvôli tomu, že tam je naozaj problém s parkovaním. Možno by bolo potrebné 

všetko riešiť nájmom tak, ako sme riešili p. Böhmerovú, že by sa prenajali tieto pozemky, lebo ľudia 

ich využívajú a nemajú k nim žiadny právny vzťah. Odpredaj nie, lebo mesto musí mať prístup 

v prípade, že by sa v budúcnosti rozširovala cesta alebo prístup k budovaniu inžinierskych sietí. Treba 

dať túto podmienku do nájomnej zmluvy. Je potrebné riešiť všetkých. Viacerí už žiadali o odkúpenie 

a nevyhovelo sa im. 

Primátor mesta – chcel som apelovať na poslancov, aby sa v budúcnosti prenajali tieto pozemky s tým, 

že v zmluve budú uvedené  podmienky. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 0 

Zdržal sa : 1 - Gula 

Proti  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič,  

  Štancel, Ďorko, Bagin 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/D.1 viď pripojené k zápisnici (neschvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

5.13 zámer prenájmu EDURAM 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Hojstrič – nebude obmedzený výchovno-vzdelávací proces na školách? 

Primátor mesta – tieto priestory odporúčali aj riaditelia škôl. 

Rušinova – ja som myslela, že nám p. poslanec Hojstrič vysvetlí, prečo KSK nepredĺžilo 

zmluvu. Pokiaľ viem, hlasoval si žeby tam KSK zriadil elokované pracovisko. Prečo k tomu 

došlo, prečo KSK nechcel podpísať zmluvu, prečo budú priestory prázdne, kto bude platiť za 

tieto priestory a tak, ako som žiadala aj na zastupiteľstve, akým spôsobom bude zabezpečovaná 

ďalšia prevádzka alebo médiá pre plaváreň, pretože je tam jedna prípojka a tieto médiá sa 

rozpočítavali. Prečo nemohol KSK zriadiť svoju školu tak, ako to bolo sľubované a dohodnuté 

ešte začiatkom tohto roka. Niekoľkokrát som sa pýtala pána predsedu, aký je zámer a do 

dnešného dňa som sa nič nedozvedela. Deti z Krompách sa budú tlačiť v priestoroch, ktoré sú 
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nevyhovujúce a moderne vybavené učebne ostanú stáť. KSK bude platiť za energie a doteraz 

to mal zadarmo. Prosím, keby si to p. poslanec vysvetlil mne aj ostatným poslancom. 

p.p. Hojstrič – dám vám informácie, ktoré mám, som členom školskej komisie, nie som 

štatutárom KSK. EDURAM-u končila nájomná zmluva s vlastníkom budovy k 31.8.2022. Pred 

rokom v máji riaditeľ školy p. Maturkanič s p. Repelom poprosili vedenie KSK, aby im 

predĺžili zmluvu do 31.8.2023. Jasne bolo povedané, že 31.8.2023 nájom pre školu končí. 

V tejto fáze je pravda na strane KSK. Nie som právnik zastupujúci ani EDURAM, ani KSK. 

Zúčastnil som sa asi piatich rokovaní. Aj pre mňa bolo prekvapením, keď ku koncu júna sa mali 

stretnúť obidvaja právnici, obidve skupiny a vycibrili by si zmluvy, ktoré by boli platné. Z úst 

p. predsedu a vedenia KSK bolo povedané, že tá zmluva bola výhradne výhodná len pre 

EDURAM. Keď chceme, aby bol všeobecný záujem docielený, verím, že na ďalších 

rokovaniach to dosiahneme. Čiže na konci júna to vyzeralo nádejne, preto sme schvaľovali 

elokované pracovisko ako poistku, ak by nedošlo k predĺženiu zmluvy. K predĺženiu zmluvy 

nedošlo a za elokované pracovisko školy na Markušovskej ceste v SNV mám dojem, že všetci 

hlasovali ZA okrem p. poslankyne, aby sme tú školu mohli otvoriť. Realita je taká, že v bod 

EDURAM nebol nikde v komisiách zaradený. V pondelok po zastupiteľstve som mal taktiež 

rokovanie. Zajtra má prísť p. riaditeľ elokovaného pracoviska za vedúcou odboru Mgr. 

Gajdošovou, že škola bude ďalej pokračovať. Citujem vedenie KSK. Počkajme do najbližších 

dní. Myslím si, že to týždňa to bude jasné. Ja som to aj na zastupiteľstve povedal, že čo z toho 

bude mať VÚC-ka, keď dostane školu, ktorá bude holá. Bude sa musieť starať o internát, kde 

sú ubytovaní Ukrajinci, o plaváreň, o budovu, prevádzku energií a všetkého. Nevieme, koľko 

žiakov pôjde do EDURAM-u a koľko do elokovaného pracoviska. Mrzí ma, ako to dopadlo. 

Verím, že vždy sa niečo podarí. Neviem, kde sa stala chyba. Vyzerá to tak, že budeme tu mať 

o rok dve stredné školy. Mne neprináleží hodnotiť právne kroky. Myslím si, že niekde zlyhala 

komunikačná linka a nechcem hľadať vinníka. Rokovaní bolo kvantum. 

Primátor mesta – od marca tohto roku riešim jednu jóbovku za druhou, čo sa týka školy. 

Najprv to boli rómski žiaci, potom to padlo. Následne sme riešili predĺženie nájmu, o ktorom 

sa nerozprávalo, pokiaľ sme nespomenuli to, že náhradné priestory vieme škole zabezpečiť. 

Dnes riešime to, že škola dostane informáciu z Ministerstva školstva. Z KSK nie sú ani ochotní 

poslať im správu, že končia , čo je zarážajúce. Bolo mi povedané, že bude sa pripravovať 

zmluva, nakoľko termíny sa už nedajú stihnúť. Tento pohľad sa zjavne nezakladá na pravde, 

keďže dnes je situácia úplne iná.  

Zaujímala by ma jedna vec, my, keď v Krompachoch schvaľujeme nájomnú zmluvu, ktorá je 

dlhodobá, tak to ide cez zastupiteľstvo, nemalo by to tak byť aj v KSK? 

p.p. Rušinová – je to všelijako. 

Primátor mesta – jedná sa mi o to, že keď sa schválilo elokované pracovisko, či má nájomnú 

zmluvu na dané priestory. 

p.p. Hojstrič – v máji minulého roku zastupiteľstvo schválilo predĺženie nájmu pre EDURAM 

do 31.8.2023. Je pravda, že p. riaditeľ v januári až v marci tohto roku komunikoval a nedostal 

nič. Argumentovali to tým, že tu malo byť nejaké inovatívne centrum pre Volvo alebo nejaké 

dovzdelávanie pre zamestnancov. Som skeptik a pýtal som sa, či si myslia, že máme tu taký 

potenciál mladých stredoškolákov, ktorých by sme vychovali pre Volvo. Ak je tu také kvantum, 

bol by som veľmi šťastný. Fakt je, že nájom EDURAM-u končí 31.8.2023 
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Primátor mesta – v marci, kedy sa mali riešiť tieto veci, tak vieme veľmi dobre, čo pán župan 

vtedy riešil. P. vedúci odboru mi povedal, že toto nie je teraz téma, nakoľko nie je šanca to 

stihnúť do konca marca a  na 90% sa nájom predĺži. Ten nájom aj predtým bol predĺžený len 

na rok. V roku 2022 opäť na rok, tzn. do 31.8.2023.  Ja osobne tam vidím evidentný priestor 

ľudí o daný priestor, ja to nebudem rozširovať, to je len môj názor. Už nech si urobí každý 

názor aký chce. Pre mňa je nevyhnutné z mojej pozície ako primátora zabezpečiť výchovno-

vzdelávací proces aj naďalej pre školu EDURAM a ja pevne verím, že aj pre vás všetkých 

poslancov.  

p.p. Rušinová – konzultovala som s p. riaditeľom Maturkaničom, aj s p. vedúcou oddelenia. 

Bola dohoda na základe prísľubu, že škola prejde automaticky pod zriaďovateľskú pôsobnosť 

KSK s tým, že EDURAM odovzdá majetok v takom v stave v akom je. Čiže zhodnotený, plus 

ostatné zariadenie v hodnote takmer 300 000 € bezodplatne KSK. Toto sú slová pána 

Maturkaniča. Jednalo sa mu o 60 zamestnancov, pretože ak by neboli schválené priestory pre 

školu, tak by mohli stratiť zamestnanie. Neviem, kde by išli. Možno by tento rok ešte učili, ale 

bol eminentný záujem v SNV o týchto učiteľov, aby prešli pod iné školy. Tiež aj žiaci, pretože 

stredná škola na Markušovskej ceste má záujem o našich študentov. Aj v Bijacovciach bola 

elokovaná škola pod prešovskú školu a nakoniec zanikla. Čiže pohltila ju škola v Prešove. Taký 

osud bol chystaný aj na Krompachy, pravdepodobne. Prosila som poslancov, aby za elokované 

pracovisko nehlasovali, aby sa podpísala zmluva s EDURAMOM alebo, aby KSK prevzal 

našich žiakov. Teraz počúvame, že to trvá niekoľko mesiacov. V júni, keď bolo zastupiteľstvo, 

poslanci KSK okrem mňa schválili elokované pracovisko a zapísalo sa na Ministerstve školstva 

behom mesiaca. Inak to mali požiadať rok dopredu v marci, tak hovorí zákon. KSK požiadal 

Ministerstvo školstva, aby vyradili EDURAM zo siete škôl. O tomto pána riaditeľa 

informovali, pretože nemá priestory na výučbu. Vedúca oddelenia školstva mi vravela, že je 

s tým problém, elokované pracovisko vzniká. Neviem si predstaviť, keď boli žiaci prijatí na 

EDURAM, akým spôsobom teraz prejdú títo žiaci pod inú školu. To sú informácie, ktoré mám, 

aj keď som dvakrát interpelovala, aký zámer je so školou a doteraz nemám odpoveď. Sú 

poslanci a poslanci  na KSK, sú pohodlní a nepohodlní a ja patrím do skupiny B. 

p.p. Hojstrič – to čo hovorila p. poslankyňa či 300 000 € alebo 200 000 €, musia prísť majetkári 

z jednej, aj z druhej strany a dohodnúť sa na tom. Veď sa bavíme o predaji a kúpe. Bol som na 

rokovanie ešte v júni, čo tam bol Regionálny úrad, Ministerstvo školstva a problém je, že 

EDURAM je súkromná spoločnosť a má 3 elokované pracoviská. Problém je, že jedna 

„enočka“, druhá je iná obchodná spoločnosť a KSK je štát. Bolo mi vysvetlené opakovane, 

týkalo by sa to odstupného a všetkého. Čiže, ak by išla nástupnícka organizácia s prevodom 

práva odstupného a všetkého. Ak by to bol štát – štát, vieme to robiť rýchlo, „enočka“ – 

„enočka“ , s.r.o. – s.r.o. tiež sa to dá rýchlo urobiť.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.34 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) dočasnú prebytočnosť 



15 
 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.35 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) dočasnú prebytočnosť 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.36 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) osobitný zreteľ 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.37 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) dočasnú prebytočnosť  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.38 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.39 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) osobitný zreteľ  

 

 

6. Návrh zmeny rozpočtu č. 3 na základe rozpočtových opatrení č. 18 - 26 14.38 hod. 
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Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 18, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.2 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 18 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 19, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 19 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 20, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – prečo neuvediete, že sa jedná o CVČ. Doplňte do rozpočtu, že ide o CVČ. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.40 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 20 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 21, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.4 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 21 

 

 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 22, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – nerozumiem tomu. 
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Primátor mesta – je to Dodatok č. 2/2022 k Zmluve o spolupráci č. 1082/2021 zo dňa 

23.11.2021 v znení Dodatku č. 1/2022 zo dňa 2.12.2022 uzavretej v zmysle §269 ods. 2 Zákona 

č. 513/1991 Z.z. Obchodný zákonník v znení neskorších sa predĺžil o výkon národného 

projektu Komunitné služby v mestách a obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómskych 

komunít, druhá fáza. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.5 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 22 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 23, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – nemáme vyčerpané položky k 30.06.2023.  

Prímátor mesta – to bolo po 30.06.2023. Vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia 

a technických služieb tu momentálne nie je, tak Vám to presne nepoviem. 

p.p. Rušinová – málo sa kosí a my ideme zobrať z verejnej zelene. Včera som bola na Hlavnej 

ulici, ľudia sa sťažujú, že je nepokosené, málo sa kosí, cintorín je nepokosený. Tak my berieme 

z verejnej zelene a dávame na tieto položky. Fakt treba kosiť mesto.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 10 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

  Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 1 – Rušinová 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.41 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 23 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 24, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – navrhujete navýšenie výdavkov na energie a nemáme vyčerpané. Máme 

k 30.06.2023 energie, vodné a stočné 50 % a stále sme v rozpočte.  Prečo navrhujeme 

navýšenie? 

Ing. Eva Stehlíková, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – jedná sa o energie 

v stolnotenisovej herni a v zbrojnici, má to v správe Termokomplex. 

Primátor mesta – energie neriešime teraz, až v ďalšom bode programu. Energie sú 

rozdeľované v rámci Ukrajiny, čo došli peniaze.  

 

 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 
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Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.42 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 24 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 25, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – čistiace a hygienické potreby prečo schvaľujeme teraz, keď už k 30.6.2023 

bola prekročená čiastka. Už p. primátor to mohol presunúť z inej položky. Detské jasle na mzdy 

je vyčlenených 7200 eur, koľko ľudí tam bude robiť.  

Primátor mesta  – v jasliach budú dve pracovníčky na plný úväzok a jedna na pol úväzku.  

p.p. Rušinová – čiže priemerná hrubá mzda je koľko? 

Ing. Ján Ivančo, vedúci oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí – priemerná 

mzda - ošetrovateľka detí je zaradená v 4. platovej triede a bude závisieť podľa odpracovaných 

rokov v danej oblasti. Priemer je od 750 € do 950 € v hrubom. 

p.p. Rušinová – máme zlé počty, lebo keď ja počítam, tak máme október, november, december, 

to sú 3 mzdy. 7 200 : 3 je 2 400, čiže nám to nejak nevyjde.  

Primátor mesta – ale veď to vychádza. 

p.p. Rušinová – vy viete, dobre. 

Primátor mesta – no keď je hrubá mzda 900 – 950 eur, tak to je 1 900 + polovičná mzda.  

p.p. Rušinová – nejaká upratovačka myslíte? 

Primátor mesta – áno, z časti aj. 

p.p. Rušinová – nepozdávajú sa mi energie lebo aj v policajnej službe máte energie, 12 549 

eur upravený rozpočet k 30.06.2023, čiže 57% je prekročených. Treba nám zaplatiť ešte za júl, 

august, september, október, november.   

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – ja keď môžem ešte doplniť k detským jasliam 

k prepočtom. Keď je tam 2,5 pracovníka, tak je to tých 7 200 eur x 4 mesiace, je to správne? 

Primátor mesta – 3 mesiace.   

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – tak potom to je v poriadku. 

p.p Jendruch odišiel z miestnosti       14.55 hod. 

 

p.p. Rušinová – kultúrny dom máme prekročené energie, prečo sa to neriešilo na poslednom 

zastupiteľstve?  

Primátor mesta – jednu vec poviem, že tie peniaze, z ktorých sme to chceli deliť, boli peniaze 

z položky Ukrajina a tie peniaze došli až po 30.06.2023.  

p.p. Hojstrič – nárast cien za energie je enormný. Stolnotenisová herňa má 19 000 €. Vieš, p. 

poslankyňa ako si hovorila, že keď si prišla do futbalovej šatne a tam mali saunu a my tu máme 

19 000 € už dvadsiaty rok, ktorý ide von oknami, lebo sú tam nezateplené, staré drevené okná. 

To som povedal aj na finančnej komisii. Nesúvisí to s týmto bodom, ale poprosil by som potom 

do budúcna zahrnúť to do plánu opráv. Budova je v správe Termokomplexu, čiže poprosil by 

som, aby sa v budúcností rozmýšľalo nad výmenou okien, lebo sú tam 40-ročné okná a 19 000 

€ dávame ročne na energie a vôbec nás to netrápi. V dotáciách rozdeľujeme 65 000 € a 33% 

ide von oknom len herni. 
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Pán primátor – bolo predchádzajúce zastupiteľstvo, na ktorom sa schvaľoval Plán opráv 

a nikto vtedy nič nepovedal.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 - Ontko, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

  Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.43 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 25 

 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál RO č. 26, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 - Ontko, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

  Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.44 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 26 

 

p.p. Jendruch v miestnosti         15.01 hod. 

 

7. Návrh úpravy rozpočtu Materskej školy, Hlavná 3 – školská jedáleň a CVČ Prima 

       15.01 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný návrh, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.6 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie)  

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 
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MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.7 viď pripojené k zápisnici  (berie na vedomie )  

 

 

8. Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu mesta Krompachy za I. polrok 

2023                     15.03 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.8 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) monitorovaciu 

správu 

 

9. Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR: Zelená 

infraštruktúra v mestách a obciach KA-020/2023/1110      15.03 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.9 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) protokol 

o výsledku kontroly NKÚ 

 

10. Správa o výsledku kontroly HK      15.05 hod. 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.10 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu o výsledku 

kontroly  
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11. Správa o hospodárení škôl a školských zariadení k 30.6.2023  15.06 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.11 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení škôl a školských zariadení k 30.6.2023 

 

12. Správa o výsledkoch hospodárenia spoločností s majetkovou účasťou mesta 

Krompachy za rok 2022        15.07 hod. 

12.1 PVS, a.s. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – viem, že to s tým nesúvisí, ale ako je to s vodojemom? 

Primátor mesta – bol som na jednaní s p. riaditeľom PVS, kde sme sa dohodli na určitých 

postupoch ako k tomu dospieť s tým, že je potrebné ešte nejaké komunikovanie s KSK. Pokiaľ 

toto neprejde, tak majú už náhradné riešenie ako to zabezpečiť  v spolupráci s mestom 

Krompachy. Nechcem predbiehať udalosti. Budem vás o tom informovať. 

p.p. Rušinová – sledujem, že v území nad Sadovou ulicou sa stavajú rodinné domy a je tam 

problém so zabezpečením vody. Veľmi dobre vieme, že tam sú naše čerpadlá. Pozerám, že sú 

oplotené pozemky nad Sadovou ulicou, tak pravdepodobne tam idú ľudia stavať. Ľudia na 

Sadovej ulici potrebujú vodu. 

Primátor mesta – s pánom riaditeľom Ďuroškom budem mať stretnutie v septembri a predtým 

by mal mať ešte stretnutie na KSK. 

p.p. Rušinová – nerozumiem, pretože tam bolo povedané aj deklarované PVS, že odkúpia celý 

vodojem, aj s pozemkom. Prečo tam je problém s odkúpením pozemku pod vodojemom? 

Primátor mesta – to je na debatu s KSK, neviem k tomu viac povedať. 

p.p. Rušinová – čiže je náhradné riešenie? 

Primátor mesta – áno. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 
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MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.12 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení PVS 

 

12.2 Mestské lesy, s.r.o. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.13 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení Mestské lesy 

 

12.3 Kromsat, s.r.o. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – konateľom je len p. Hedvig? 

Primátor mesta – áno, urobil chybu v materiáloch. Je tam ešte uvedený Igor Cuker, ale p. 

Hedvig sa ospravedlňoval. Čiže on je sám konateľ a sú tam ešte ďalší pracovníci. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.14 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení Kromsat. 

 

12.4 SKI Plejsy, a.s. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – čo ďalej s touto spoločnosťou, pretože nemá žiadny majetok.  

Primátor mesta – na rokovaní bol náš právny zástupca JUDr. Lukáš Skurka. Chcú niečo 

rozbehnúť a ani oni sami nevedia, že čo. Je to celé také zamotané a pán doktor nevie povedať 

čo ďalej. Dlh narastá a teda či nebude lepšie odísť z tejto spoločnosti, lebo potom aj mesto sa 

spolupodieľa na narastaní dlhu vo výške percent v danej spoločnosti.  

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 
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Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.15 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení SKI Plejsy 

 

12.5 Termokomplex, s.r.o. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.16 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení Termokomplex 

 

12.6 Ekover, s.r.o. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.17 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení Ekover 

 

12.7 PO WOPAX, s.r.o. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – čo máme zobrať na vedomie, tam nič nie je. Poproste právnikov, aby sa odišlo 

z tejto spoločnosti.  

Primátor mesta – ja už ako zástupca som apeloval na to, aby sme odtiaľ odišli. Budeme 

pokračovať v tom, že ukončíme funkčnosť z našej strany. 

p.p. Rušinová – je potrebné niečo urobiť, lebo to je spoločnosť, ktorá je v strate. 

Primátor mesta – v tejto veci budú oslovení právnici. 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 
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Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.18 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení PO WOPAX 

 

12.8 Bytové hospodárstvo mesta Krompachy, s.r.o. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – bolo vyplatených tých 21 000 €, ktoré bolo treba tento rok vyplatiť. 

Primátor mesta – áno, bolo. 

p.p, Rušinová – a koľko sa ešte dlží ľuďom? 

Primátor mesta – konateľ spoločnosti je momentálne na dovolenke a na túto otázku Vám 

nevieme v tejto chvíli odpovedať. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.19 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  

o hospodárení BHMK 

 

13. Návrhy na udelenie ocenení pri príležitosti Dni mesta Krompachy 2023 15.19 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – pozrela som si materiál a ostala som prekvapená, pretože ja sa necítim vhodná 

toho, aby som dostala ocenenie Cenu mesta. Bola to moja robota. Ja som to aj pred piatimi 

rokmi odmietla. Nestotožňujem sa s tým. 

Primátor mesta – ja si myslím, že si to zaslúžiš. Robila si svoju robotu a bolo to vidieť. 

Poslanci to schvália. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.20 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) dôvodovú správu 

 

 

 

Hlasovanie: 



25 
 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 10 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

  Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 1 - Rušinová 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.45 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) udelenie ocenenia 

 

Primátor mesta sa ospravedlnil, pretože mal online stretnutie a odišiel z rokovania. Rokovanie 

viedol zástupca primátora mesta. 

 

14. Výročná správa Detskej nadácie mesta Krompachy za rok 2022  15.24 hod. 

 

Zástupca primátora predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/C.21 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) výročnú správu 

detskej nadácie mesta Krompachy za rok 2022 

 

15. Interpelácie poslancov MsZ       15.26 hod. 

S interpeláciami nevystúpil nikto z poslancov.    

    

16. Rôzne          15.26 hod. 

p.p Jendruch – predložil informáciu o Komisii na ochranu verejného záujmu. Komisia 

zasadala 14.08.2023 a pri otváraní obálok bolo zistené: p.p. Stana je potrebné doložiť ročné 

zúčtovanie, p.p. Hlaváč je potrebné doložiť daňové priznanie a ročné zúčtovanie. Ostatní 

poslanci vyhoveli, odovzdali všetky potrebné dokumenty. 

Majetkové priznanie neodovzdali bývalí poslanci: Branislav Bocan, Stanislav Farkaš a Ján 

Zahuranec st. Termín odovzdania majetkových priznaní je do 30.9.2023. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.22 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  Komisie 

na ochranu verejného záujmu 
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p.p. Zahuranec – Komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany prírody 

okrem majetkových návrhov preberala aj orez drevín. Komisia bola za to, aby sa toto prečítalo 

na MsZ. 

Komisia upozorňuje MsP a MsÚ Krompachy na znečistenie verejných priestranstiev na 

uliciach Hornádska, Družstevná a Stará maša. Navrhuje zvýšenú hliadkovú činnosť MsP 

s cieľom dohliadnuť na dodržanie verejného poriadku a na čistotu mesta. Ja som to zažil teraz 

v nedeľu na vlakovej stanici pri potravinách. Komisia upozorňuje MsP Krompachy na 

porušovanie zákazovej značky „zákaz vjazdu“ na Mlynskej ulici. Dlhodobo parkuje auto typu 

Hyundai na parkovisku pri nemocnici. Na Trangusovej ulici je pokazená detská hojdačka. 

Komisia navrhuje MsÚ zabezpečiť pasportizáciu miest vhodných na vybudovanie nových 

parkovísk, lebo si myslí, že s tým je problém. Chceme vedieť, kde by sme ešte niečo mohli 

vytvoriť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 - Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Zahuranec, Hojstrič, Gula,

  Štancel, Ďorko, Bagin 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

 

MsZ prijalo uznesenie č. 9/B.23 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu  Komisie 

výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochranu prírody. 

 

17. Diskusia          15.31 hod. 

   

p.p. Rušinová – chcela by som reagovať na stanovisko Komisie výstavby, územného plánu, 

životného prostredia a ochrany prírody, nech si oddelenie výstavby a MsP ide pozrieť, ako 

vyzerá Hornádska ulica. Venujme tomu zvýšenú pozornosť. Ľudia, ktorí pacujú v SEZ-e, už na 

to upozorňovali. Na brehu Hornádu je zúfalstvo. Kosí sa nárazovo v sobotu, cintorín je 

zanedbaný, tráva je vysoká. To nie sú moje postrehy, ale ľudí. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– k Hornádskej ulici len toľko, že z ÚPSVaR dostávame málo pracovníkov. Nedá sa robiť aj 

tu, aj tu. Keby sme mali viac ľudí nie je problém. Ale keď máme 25 ľudí denne, to je nič a mesto 

je veľké. Oni musia udržiavať poriadok a nie žeby sme tam neustále upratovali. Striekajú sa 

teraz priechody, to nie je len o údržbe zelene a kosení. Verím, že keď sa rozbehne sociálny 

podnik, tak to bude iné. 

p.p. Rušinová – pamätáte si, keď prišli čistiť Ružín a potom sme dostali nariadenie z OÚ ŽP. 

Vyvarujte sa toho, nech sú aspoň brehy Hornádu vyčistené. Voda berie odpad do Ružína. Riešte 

to s Ekoverom, keď nemáte ľudí. Keď pokosíte, necháte dva dni trávu na chodníkoch. Na 

Štúrovej ulici mamičky s kočiarmi nemohli chodiť po chodníku, ale chodili po ceste, lebo na 

chodníkoch bola tráva. 
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p.p. Hojstrič – súhlasím s Ing. Ondášom. Jedna vec je kosenie, ekológia, neporiadok a bojím 

sa ďalších vecí. My len hasíme za nimi čo sa dá, ale neviem do akej doby to budeme hasiť. 

Bojím sa, že to je odistený granát a bojím sa, či tam nevypukne nejaká epidémia v najbližšej 

dobe. 

Mgr. Terézia Valeková, riaditeľka ZŠ Zemanská – ja sa chcem opýtať ohľadom mestskej 

plavárne, či môžeme počítať s plaveckým výcvikom v mesiacoch september – október alebo až 

v máji – júni, pretože robíme plán práce. 

Zástupca primátora – máj – jún. 

 

 

18. Záver         15.40 hod.  

Zástupca primátora sa poďakoval všetkým za účasť na 9. zasadaní MsZ v Krompachoch. 

Poslancom MsZ pripomenul, že dňa 21. septembra 2023 o 15.00 hod. sa v obradnej miestnosti 

MsÚ uskutoční slávnostné zasadnutie MsZ.   

        

 

 

 

V Krompachoch 23.08.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia SALOKOVÁ 

 

 

 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Dárius DUBIŇÁK 

    prednostka MsÚ                                                                                     primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

 

Tomáš GULA, poslanec MsZ 

Radovan ĎORKO, poslanec MsZ 

 


